
!епутатом Кегичiвськоi селищноТ ради VIII скликання обраний у
жовтнi 2020 року вiд полiтичноi партii <Блок Свiтличноi>Разом!>.

У своiй депутатськiй дiяльностi керуюся Конституцiею УкраiЪи,
Законами УкраiЪи <Про статус депутатiв мiсцевих рад), <Про ,i.ц.".
самоврядування в Украiъь, Регламентом Кегичiвськоi селищнот ради та
iншими нормативними документами. Працюю в складi постiйноi KoMicii з
питань земельних вiдносин, охорони навколишнього природного середовища
та будiвництва. Засiдання koMicii вiдвiдую систематично, б.ру участь в
обговореннi важливих питань. За звiтний перiод вiдвiдав 2з засiдання, де
розглянуто бiльше 5 тис. проектiв рiшень.

ОСНОВНИМ ОбОв'яЗком свосi дiяльностi, як депутата, вважаю участь в
пленарних засiданнях сесiй селищноi ради. Iз 4З засiдань за звiтний перiод
взяв участь у 42, брав активну участь в обговореннi тих чи iнших питань.
приймав участь в засiданнях спiльних постiйних комiсiй. Перед пленарними
засiданнями сесiй, постiйних комiсiй ретельно вивчав .r"ru"""o якi
планув€tпосЯ розглядати. Зокрема, питання соцiалъно економiчного
розвитку громади, земельнi таке iнше.тку громади, земельн1 питання 1таке 1нше.

як депутат селищноi ради постiйно спiлкуюся з виборцями нашоi
громади. Проводжу особистi прийоми за мiсцем основноi роботи, а також за
потреби виiънi. Це в основному питання, Що стосуються соцiалъного захисту
м€tло захищених громадян (лiкування, забезпечення продуктами харчування,
соцiалъним обслуговуванням, забезпечення засобами пересування та iнше).
вразi звернення докладаю максимум зусиль до вирiшення питань. Чи мало
проблем виникло у виборцiв у зв'язку з введенням военного стану. Активно

територiа_гrьного центру органiзовував роботу (пункту Незламностi>>.
Брав активну участь у благодiйних, кулътурних та спортивних заходах

громади.
Разом з Кегичiвським селищним головою А.Ю.Доценком,

депутатським корпусом протягом звiтного перiоду вирiшували ряд
проблемних питань у зв'язку З утворенням новоi системи вiдносин мiж
владою та громадою. Bci перешкоди вд€Lлося перебороти i цей перiод
закiнчити на позитивi.
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працював у вирiшеннi питань надання гуманiтарнот допомоги.
розвозив допомогу тим, хто потребував. В першу чергу
одинокими громадянами.

За розпорядження Кегичiвського селищного голови

Сергiй БАIК


